
Message from CEDARS - Campus Life 
 
CEDARS collects and compiles data on privately-owned rooms or flats in the vicinity of the 
university campus that are available for rental to our students. Students can search for the rental 
information in our centres or via the intranet.  If you have room or flat that you would like to lease 
to our students, you are welcome to send the information to us. Kindly complete the following 
Accommodation Service Registration Form and return to us: 
http://cedars.hku.hk/form/accommodation.pdf  
 
Should you have any enquiry on our Accommodation Service, please contact us at 28592305 / 
accommodation@cedars.hku.hk. Thank you. 
 
 
Wenkie KOO (Mr) 
Student Advisor (Campus Life) 
Centre of Development and Resources for Students (CEDARS) 
 
 
 
學生發展及資源中心信息－校園生活 
 
住宿服務－校外私人租賃房屋 
 
學生發展及資源中心（CEDARS）收集大學附近可供學生租住的私人住宅單位或房 
間信息，加以彙編，供學生查閱。學生可到本中心辦事處或透過內聯網查閱房屋租 
賃資料。如閣下有住宅單位或房間可供學生租住，歡迎向本中心提供有關資料。敬 
請填妥以下「住宿服務登記表格」並交回本中心： 
http://cedars.hku.hk/form/accommodation.pdf 
 
如對本中心住宿服務的有任何查詢，請致電 2859 2305 或電郵致 
accommodation@cedars.hku.hk。謝謝。 
 
 
學生發展及資源中心 
學生導師（校園生活） 
古弘基 
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